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Úvodník 

Letošní léto bylo velmi rozmarné a nabízí se otázka: 
„Co můžeme čekat od podzimu?“ 

Skončila doba dovolených a dětem začala škola. 
Chladná rána a v posledních dnech déšť už nás pomalu 
upozorňuji na to, že brzy přijde podzim. S jeho přícho-
dem nastává pomyslně konec odpočinku a naopak začíná 
sklizeň úrody na poli i zahrádce či vinici. 

Bohatou úrodu je třeba zužitkovat a tak si sousedé 
vyměňují recepty na zpracování svých výpěstků. Při této 
činnosti vzniká spousta biologického odpadu. Každý rok 
upozorňujeme občany, aby tento odpad nemísili 
s komunálním odpadem v popelnicích, nevyváželi ho do 

potoka nebo různě kolem obce. Bohužel u některých 
jako když mluví do dubu. Například některý vzorný vinař 
vyvezl trešty na hnojisko za střediskem družstva. Ne ale 
aby je vysypal na hnůj, vysypal je do rohu mezi igelitové 
pytle, plastové kbelíky a jiný nepořádek, který bude nut-
né vyvézt na skládku komunálního odpadu a zaplatit. 

Chtěl bych všechny občany požádat, aby se chovali 
jako lidé, kteří žijí a chtějí žít v obci  čisté a zdravé. Přeji 
všem pěstitelům, zahrádkářům velkou úrodu, vinařům 
hodně sladkosti na hroznech a všem ostatním pěkné ba-
bí léto a příjemný podzim.                                                                

starosta obce  

Z naší školy 

Po dvouměsíčním  odpočívání  jsme dne 2.9.2013  
společně zahájili školní rok 2013/2014 a tím jsme defini-
tivně zavřeli dveře za prázdninami. Já se však ve svém 
příspěvku na začátek prázdnin ještě vrátím, protože pro 
nás začaly úplně fantasticky – hned první dny totiž škola 
obdržela zprávu o vítězství Terezky Havlovičové v celo-

státní soutěži O nejlepší ekologický deník. Je  to velký 
úspěch, protože soutěž nebyla věkově omezena a Te-

rezka dokázala překonat i deníky starších dětí! 

Teď už je však nový školní rok -  a jak jsme ho vlastně 
zahájili? Naše nové žáčky, kterých bylo letos 12, jsme 

tradičně přivítali prvním zvoněním, po kterém následo-
vala muzikálová pohádka Červená Karkulka v  podání 
Musica animae.  Nyní máme již za sebou Den bez úrazů, 
kdy se na jednotlivých  stanovištích děti učily přenášet 



raněného, ošetřit drobné oděrky, správně přecházet sil-
nici, vyzkoušely si jízdu zručnosti, zopakovaly si vybavení 
kola a důležitá telefonní čísla. Tento den byl zakončen 
ukázkou afrického bubnování,  které si mohly děti také 
pod vedením Lukáše Rabovského z Nikolčic  vyzkoušet. 
V polovině září  absolvovali žáci 4. a 5. ročníku výukový 
program lednické autoškoly zaměřený na dopravní vý-
chovu.  

Školní rok tedy začal příjemně a já věřím, že  bude 
pohodový pro děti, rodiče i učitele až do samotného kon-
ce.  

Při plánování akcí a výuky  navazujeme na tradice 
školy, reagujeme na požadavky ministerstva v oblasti 

školního vzdělávacího programu, vycházíme z aktuálních 
potřeb žáků i podmínek školy. 

Změny, které připravilo ministerstvo, nejsou kromě 
angličtiny, pro naši školu nijak zásadní, protože jsme se 
všem požadovaným oblastem  v minulosti již věnovali 
(dopravní výchova, finanční gramotnost, výchova člově-
ka za mimořádných událostí, desetinná čísla a zlomky).    
Tato témata jsou začleněna v průběhu roku do různých 
předmětů, využíváme však také možnosti různých výuko-
vých programů, které jsou pro žáky velmi přínosné -  na-
příklad  Dopravní výchova vedená pracovníky Autoškoly 
Lednice - pro děti bývá připravena  teoretická  i praktická 
výuka na improvizovaném dopravním hřišti, kterým se 
vždy pro tyto účely stává parkoviště u obecního úřadu. 
Pravidelně realizovaným  preventivně výchovným pro-
gramem v oblasti požární ochrany a ochrany obyvatel-
stva je tzv.  Hasík. Tento program v naší škole vedou čle-
nové HZS Hustopeče. Do oblasti prevence patří také be-
sedy s Policií ČR.  Další možností jak nenásilně začlenit do 
výuky potřebná témata, jsou projektové dny (Den bez 
úrazu), výuka v blocích, prožitkové učení atd. Nejsme 
zastánci předkládání nových poznatků, klademe důraz na 
učení všemi smysly, objevování a prožitek – takto se stá-
vá výuka zábavnější a jednotlivé poznatky si děti lépe 
pamatují. 

Podmínky pro výuku jsou ve škole dobré. Přestože je 
ve škole pouze 56 žáků, mohou být hlavní předměty vyu-
čovány v jednotlivých ročnících samostatně. Tato skuteč-
nost se samozřejmě promítá do  rozpočtu školy. Obec 
totiž může povolit výjimku z počtu žáků za předpokladu, 
že uhradí zvýšené výdaje na vzdělávací činnost školy, a to 
nad výši stanovenou krajským normativem. Kdyby obec-
ní zastupitelstvo školu nepodporovalo, byla by z ní nyní 
čtyřtřídka nebo i trojtřídka! Nestojíme však jen 
s nataženou rukou - spojujeme celkem 15 hodin.  Jedná 
se o výchovné předměty a čtení  ve 2. + 3. ročníku a 4. +  
5. ročníku. 

Jak to ve škole letos vypadá konkrétně? 1. třídu na-
vštěvuje 12 žáků a učí je paní učitelka Musilová. 
S jedenácti  druháky pracuje paní učitelka Macháčková, 
jedenácti  třeťákům se věnuje paní učitelka Rabovská, 
v nejmenší třídě probíhá výuka devíti čtvrťáků s paní uči-
telkou Procházkovou a 13 páťáků učí M. Fialová. Ve škole 
je otevřeno 1 oddělení školní družiny s třiceti dětmi, o 
které se stará paní vychovatelka Dana Zimmermannová. 
Činnosti ve školní družině vycházejí ze vzdělávacího pro-
gramu ŠD „Od podzimu do léta“. Stejně jako každý rok 
jsme v tomto školním roce dětem nabídli řadu kroužků, 
plánujeme různé vzdělávací programy, budeme organi-
zovat zájezdy pro rodiče a veřejnost a připravujeme řadu 
mimoškolních aktivit. Také se aktivně zapojíme do řady 
soutěží  různého zaměření, aby měly všechny děti mož-
nost osobního rozvoje v oblastech, které jsou jim blízké.  
Budeme pokračovat v projektech, do kterých jsme se 

aktivně zapojili již v minulém roce - Čtení pomáhá, Celé 
Česko čte dětem, eTwinning, Les ve škole a další.  

Letošním školním rokem nás bude provázet celoroční 
projekt s názvem Sousedé. Tento projekt je zaměřen na 
kamarádství, chování k druhým a na poznávání lidí v obci 
a okolí – SOUSEDÉ v lavici, ve třídě, třídy mezi sebou, 
sousedé v ulici, sousední vesnice a nakonec sousední 
státy. 

V rámci eTwinningu  se naše škola zapojila do nového 
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projektu Global Christmas wishes. Společně s 25 školami 
z různých států Evropy budeme vytvářet prezentace o 
Vánocích, ze kterých se děti dozví, jak se slaví Vánoce 
v jiných zemích. Každá škola vyrobí vánoční přáníčka, 
napíše přání v anglickém i ve svém rodném jazyce a tato 
si potom vzájemně pošleme. 

V rámci eTwinningu  čeká na schválení i náš další pro-
jekt, na kterém budeme pracovat v kroužku Všeuměl po 
celý školní rok. Projekt se jmenuje Barvy kolem nás – 
Colours around us. 

Každý měsíc se budeme věnovat jedné barvě a bude-
me ji hledat všude kolem nás – u zvířat, ve věcech, na 
ovoci i zelenině, budeme v dané barvě připravovat jídla a 
budeme se do ní oblékat. 

Prvňáci se zapojili do eTwinningového  projektu  The 
story from the colours box -  každý měsíc budou malo-
vat obrázky na určité téma, udělají se z nich prezentace a 
budou se porovnávat s ostatními. Kreslení je zde pojato 
jako hra  i jako prostředek ke komunikaci mezi dospělým 
a dítětem. Do projektu jsou zapojeny rumunské, anglic-
ké, polské, turecké a řecké děti. 

Nově jsme se zapojili  do projektu OPVK „ Environ-
mentální vzdělávací  programy Rezekvítku pro jihomo-
ravské školy“  - jedná se o program „Lesní balíček“, který  
se věnuje problematice lesního ekosystému.  Jeho obsah 
se skládá ze tří aktivit:  

Interiérový výukový program – 2 vyučovací hodiny 
Terénní výukový program – Lesobádání – 3-4 hodi-

ny 
Terénní výukový program – výsadba stromků – 3-4 
hodiny 

Realizace proběhne v období únor - březen 2014, 
stromky budou vysazovány  v katastru Křepic. 

Další novinkou je projekt Mandala dětem – soutěžní 
výtvarný  projekt, kdy děti vytvoří mandaly a jejich pro-
dejem  podpoří děti z dětských domovů. 

Aktivní účastí a realizací různých programů zpestřuje-
me dětem výuku, dáváme jim prostor pro kreativní tvo-
ření, rozvoj fantazie a hravosti. Práce dětí takto získává 
smysl, poskytuje dětem řadu znalostí i dovedností, které 
si osvojují nenásilnou, hravou formou. Ke splnění cílů, 
které jsou stanoveny ve školním vzdělávacím programu 
volíme tedy takové nástroje, aby učení žáky zajímalo a 
bavilo. Samozřejmě, že některé činnosti „nesedí“ každé-
mu – proto taky volíme různé způsoby práce, aby měl  
šanci každý. 

Bližší informace o dění ve škole naleznete na našich 
nových webových stránkách, kde si můžete ve Výroční 
zprávě například přečíst  také podrobnosti o průběhu 
loňského školního roku a udělat si obrázek o celkové 
úrovni školy.  

Závěrem děkuji obecnímu zastupitelstvu za podporu, 
dětem, učitelkám i rodičům přeji příjemný školní rok a co 
nejméně  starostí. 

Marcela Fialová  
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Základní škola Nikolčice 

Milí žáci, vážení rodiče, občané, 

nový školní rok byl zahájen dne 2.9.2013 v obou zá-
kladních školách za účastí žáků, pedagogů, starostů obcí 
a veřejnosti. Ve vedení školy zůstává zástupce ředitelky 
p. ing. Ladislav Straka, zástupcem pro předškolní a mi-
moškolní vzdělávání p. Bc. H. Pokorná, výchovný poradce 
p. Mgr. J. Homola a pracovník pro primární prevenci p. 
Bc. Chalupný.  

Nový školní rok zahájilo celkem 151 žáků, úplně po-
prvé zasedlo do lavic v první třídě 22 žáků. Do šesté třídy 
jsme přivítali 6 žáků z Křepic. V právním subjektu ZŠ a MŠ 
Nikolčice pracuje 20 pedagogů, včetně vychovatelů, 3 
pedagogické asistentky a 10 provozních zaměstnanců.     

Jaké je složení pedagogického sboru a tříd?   

1.třídu vyučuje p. Mgr. Marcela Chalupná, 2. třídu 
vyučuje p. Mgr. Lenka Kaplanová, 3. třídu vyučuje Bc. 
Petr Chalupný, 4. tř. vyučuje p. Bc. Hana Pokorná, 5. tř. 
vyučuje  p Mgr. Andrea Slavíková, 6. tř. vyučuje  p. Mgr. 
Květa Slavíková, 7. tř. vyučuje p. Mgr. Jiří Slavík, 8. tř. 
vyučuje p. Mgr. Lubomír , 9. tř. vyučuje  p. ing. Libuše 
Nováková. Cizí jazyk na školách vyučuje p. ing. Libuše 

Nováková, p. uč. Ing. Ladislav Straka, Mgr. Květa Charvá-
tová a Mgr. Libor Procházka. Na škole vyučují i netřídní 
učitelé a to PaedDr. Jaromír Čuta a pani učitelka Jana 
Čutová .  

Na škole dále působí tři vychovatelky školních družin, 
p. Bc. Hana Pokorná, p. Jana Čutová a p. Alena Ryšavá, 
která vede i školní klub.  Dle upravených učebních  plánů  
jsou na škole vzděláváni 3  integrovaní žáci, kterým se 
věnují tři asistentky pedagoga p. Alena Ryšavá, Lenka 
Tomková, p. Ilona Honzíková. Asistentky pravidelně spo-
lupracují s vedením školy, rodiči žáků a s pracovníky PPP. 
V  mateřské škole Nikolčice vyučují  p. učitelky Eva Ro-
hrerová, Ivana Valentová, I. Honzíková. O děti v mateř-
ské škole Diváky se starají p. učitelky Anna Rosívalová a 
Lenka Tomková   

Provozní zaměstnanci škol:  

ZŠ Nikolčice – uklízečky – p. V. Strouhalová, p. J. 
Mahovská                                                         
MŠ Nikolčice – školnice – p. O. Šťavíková   
Odloučené pracoviště Diváky – školnice – p. H. Do-
stálová 



Všechna pracoviště má na starosti náš šikovný škol-
ník pan Ervin Kapp, včetně dopravy žáků. Hospodářskou, 
kancelářskou evidenci, provozní záležitosti má na staros-
ti p. Alena Haníková. 

Vedoucí školních jídelen zůstávají  p. Alena Hanáková 
v Nikolčicích a p. Lenka Tomková v Divákách. Ve školní 
jídelně v Nikolčicích je momentálně zástup za dlouhodo-
bou nemoc kuchařky. Jídelníčky na každý týden opět na-
jdete vyvěšeny ve školách i na webových stránkách ško-
ly.  

Aktuální stav strávníků v tomto školním roce je cel-
kem 126 přihlášených strávníků v Nikolčicích, celkem 60 
přihlášených strávníků máme přihlášených v Divákách. 
Mateřské školy mají celkem 55 strávníků. Stravu pro žáky 
připravují ve školní kuchyni Nikolčicích  p. Miroslava Vaň-
ková a p. Eva Bedřichová. Ve školní kuchyni v Divákách  
vaří p. kuchařka Romana Sokolářová a odpolední svačin-
ky připravuje p. Hana Dostálová. V mateřské škole v Ni-
kolčicích výdej a přípravu pokrmů zajišťuje  p. Olga Šťaví-
ková. 

Do nového školního roku  vstupujeme „v novém 
kabátě“   

Zásadní změnou je modernizace vzdělávání na naší 
škole. Vzdělávání  probíhá nadále podle ŠVP  s názvem 
„Sportem za kvalitou výuky“ pro základní vzdělávání.  

Proč došlo ke změně a aktualizace ŠVP? Změna byla 
vyvolána potřebami na základě nových  požadavků mi-
nisterstev a vlády zavést do výuky problematiku finanční 
gramotnosti, ochrany člověka za běžných rizik a mimo-
řádných událostí, obrany ČR, oblast  korupce, rozšířit 
učivo dopravní výchovy a sexuální výchovy. Hlavní změna 
se projevila ve výuce cizích jazyků, zavedením výuky cizí-
ho jazyka na 2. st.  a zavedením výstupů ve vzdělávacím 
oboru Cizí jazyk. Byly zvýšeny požadavky v matematice 
na žáky 1. stupně ZŠ (učivo o zlomcích a desetinných 
číslech). Tím dochází k celkové aktualizaci  a doplnění 
školního vzdělávacího programu dle RVP pro základní 
vzdělávání s platností od 2.9.2013.  

Další novinkou na škole je výuka volitelných předmě-
tů dle výběru žáků. V 6. - 7. ročníku si žáci vybrali povin-
ně volitelné předměty pohybové hry a ekologii, v 8. – 9. 
ročníku předmět konverzace anglického jazyka a spor-
tovní hry.  

Nedílnou součástí školního vzdělávacího programu a 
jejího plnění je opět průběžné zapojování  školy do růz-
ných  projektů v rámci výchovy ke zdraví, etické výchovy, 
prevence proti šikaně, dopravní výchovy, výchovy 
k ekologii, včetně enviromentální výchovy, EU – peníze 
do škol, Celé Česko čte dětem a jiné. Budeme navštěvo-
vat divadelní a filmová představení, koncerty, výukové 
programy, exkurze, zúčastňovat se a pořádat sportovní 
aktivity a zapojovat se do různých olympiád.  

Během 1. pol. bychom měli navázat partnerskou spo-

lupráci s předem vybranou základní školou ve Vídni a 
těšíme se na opětovnou spolupráci s okolními školami. 

Opět otevíráme školu pro veřejnost.  Momentálně 
zase nabízíme využití tělocvičny, jejíž provoz bude zahá-
jen od měsíce října. 

Během školního roku nadále bude fungovat žákovský 
parlament a redakční rada. V závěru roku žáci 9. třídy 
ukončí povinnou školní docházku prezentací ročníkových 
prací a své znalosti představí před žáky a pozvanými hos-
ty. Tyto ročníkové práce se nám vloni velmi osvědčily, a 
proto bychom chtěli v tradici pokračovat. Pěkné prostře-
dí k této prezentaci nám umožnila obec Nikolčice a to 
přímo na obecním úřadě. Za poskytnutí prostor obci dě-
kuji.  

Ke konci školního roku vedení školy žákům nabídne 
možnost strávit v kolektivu spolužáků společný pobyt na 
škole v přírodě, se zaměřením na poznávání své vlasti, 
historie tradic a dle zájmu zjistíme i zájem o osvědčený 
ozdravný pobyt. Součástí výuky jako každoročně bude 
lyžařský kurz, kurz plavání, výuka bruslení a jiné. Škola se 
opět zapojí do sběrových aktivit i charitativních činností. 
Novinku, kterou plánujeme bude tzv. „Adopce na dálku“ 

Veškeré podrobnější informace žáci a rodiče vždy 
obdrží předem na webových stránkách školy nebo na 
venkovních vývěskách školy.   

Během prázdnin škola ve spolupráci s obcemi Nikolči-
ce a Diváky nezahálela. Ještě dodnes se dokončují sta-
vební úpravy a jiné dokončovací práce. Na škole v Nikol-
čicích proběhla výměna oken a dveří,  plynových kotlů, 
topenářské a zednické  práce, zateplování budovy. V po-
čítačové učebně byly provedeny stavební úpravy, včetně 
vymalování třídy a instalace umyvadla a předělávky elek-
trického vedení. Do dvou  tříd byly zakoupeny nové tabu-
le a do každé třídy nainstalovány velkoplošné nástěnky. 
Během roku bylo rekonstruováno sociální zařízení u tělo-
cvičny, vytříděn a odvezen sběr starého papíru ve skladě. 
Postupně byly vyklizeny půdní prostory, opraveny šatní 
boxy, vyčištěna stolárna. Dílna školníka a prostory u dí-
len, chodby ve sklepě byly znovu zomítány sanitární 
omítkou. Z důvodů bezpečnosti proti krádežím bylo na 
škole zavedeno signalizační zařízení a zajištění zabezpe-
čení půdních prostor. Následovně proběhla celková revi-
ze elektrických zařízení na všech pracovištích.   V oblasti 
ICT byla škola dovybavena notebooky pro pedagogy, by-
lo provedeno celkové zasíťování formou kabeláže, úpra-
vy na serveru (operační systém, zálohování,  profily). 
V oblasti vzdělávání byly zakoupeny pro žáky obou škol 
nové knihy na výuku, výukové programy a sportovní vy-
bavení. Za tyto postupné změny děkuji starostovi obce a 
radě obce, zastupitelům obce Nikolčice.  

Na škole v Divákách byly také nainstalovány velko-
plošné nástěnky a školu jsme vybavili novými učebnicemi 
a pomůckami. Obecní úřad zajistil obložení hlavní chod-
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by ve škole a zároveň  i vymalování této chodby.  Byl vy-
klizen školní dvůr. Obec nechala položit před školou na 
dětském hřišti gumové čtverce proti úrazům.  Během 
prázdnin zakoupila skluzavku a průlezku pro děti. Ve 
školní družině, sborovně a na učitelském WC byly prove-
deny u umyvadel nátěry a v prostorách školy byly zreno-
vovány parkety. Za tyto úpravy děkuji  panu starostovi, 
zastupitelům obce, p. Soukopovi, p. Ludínovi  za jejich 
provedení a p. Ryšavému za provedení celkové revize 
v celé naší organizaci.  

Závěrem  

Děkuji také pedagogům a provozním zaměstnancům 

za přípravu nového školního roku 2013/2014.  

Děkuji rodičům za podporu a důvěru v naší školu. 
Sledujte prosím pravidelně stránky školy, najdete tam 
veškeré informace a také velmi pěkné fotky ze života 
naší školy.  

Na úplný závěr ještě jednou děkuji všem sponzorům, 
zástupcům obcí Nikolčice, Křepice, Diváky, veřejnosti za 
podporu, za poskytnutí darů a pomoc při organizaci  Ni-
kolčických her.  

   Žákům přeji hodně zdaru v novém školním roce, vý-
borné učební výsledky.  

Mgr. Jitka Gebauerová, ředitelka školy  
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Zdraví Vás maminky a děti z Klubíčka! 

Po prázdninách jsme krásně odpočatí a těšíme se na 
další akce do konce tohoto roku. Ještě se vám musíme 
pochlubit s tím, co jsme dělali od posledního čísla zpra-
vodaje. Byla to hlavně oslava Dne dětí, kterou jsme kvůli 

špatnému počasí musely přesunout na pozdější termín. 
Účast byla jako každým rokem hojná a děti s v soutěžích 
pobavily a vyřádily. V pátek 28.6. jsme zakončili školní 
rok na táboráku s opékáním špekáčků. Pořádal se na tra-
dičním místě za poštou a tento rok tam nechyběla ani 
naše nová trampolína, k velké radosti rodičů, kteří pak 
nemohli dostat děti domů. 

Na posledním místě se chceme zmínit o víkendovém 
pobytu Na mlýně na Kuklíku. Tento rok jsme naše rozlou-
čení s prázdninami pojali po pirátsku - s hledáním pokla-
du a pirátskou vlajkou jsme se rozloučili s prázdninami a 
vpluli do nového školního roku. 

Nové maminky se v Klubíčku budou scházet v pondělí 
dopoledne, každé další zájemkyně vítáme. Můžete se 

obrátit na Reginu Fraňkovou nebo Danu Pokornou, každý 
nápad nebo nová aktivita jsou vítány. 
Přejeme všem pěkný barevný podzim a nashle na nějaké 
naší akci. Určitě se o ní včas dozvíte z rozhlasu nebo z 
plakátů po obci. 

Klubíčkovi 

TJ Sokol Křepice 

Výbor TJ přihlásil do soutěže pro ročník 2013/2014 
tato družstva: muži A, B a dorost. 

Před vstupem do soutěže sehrálo A mužstvo příprav-
ná střetnutí se slovenským Pernekem,  Tvrdonicemi a Tě-
šany. Došlo ke změnám v hráčském kádru. Na hostování 
k nám přišel z Nikolčič Lukáš Bílek. Kmenovými hráči se 

stali Josef Brychta a další slovenský fotbalista v našich 
řadách Tomáš Zajíček.  Na hostování do Novosedel ode-
šel Tomáš Nádeníček. Největší slabinou našeho týmu je 
opět post brankáře. Doposud se nám však nepodařilo 
sehnat schopného adepta a tak i nadále se budou v naší 
svatyni střídat náhradníci. Obměnou prošlo také vedení 



mužstva. Vzpruhou pro náš tým se stal návrat Petra Pří-
kazského z Rajhradic. Ten se ujal nelehkého úkolu trené-
ra a zároveň i hráče. 

Takový vstup do soutěže jako tuto sezónu jsme již 
dlouho nezažili. Družstvo dospělých vyzkoušelo jako prv-
ní nový trávník našeho hřiště. V neděli 11. srpna na něm 

přivítalo fotbalisty Moravské Nové Vsi. Z mnoha šancí, 
které jsme si vypracovali, jsme využili jen jedinou, ale i ta 
stačila na těsné vítězství 1:0. Velmi dobrý výkon před-
vedla naše jedenáctka ve Velkých Pavlovicích. Zaslouže-
ně jsme si odváželi plný bodový zisk za výhru 3:1 nad 
domácím béčkem. Doposud největším rozdílem 4:1 se 
nám podařilo porazit hráče Kostic, které jsme si pozvali k 
hodovnímu zápasu. Méně štěstí jsme však měli v dalším 
domácím střetnutí proti Sokolu Březí. Byl to vlastně boj o 
první příčku tabulky. Ve skrytu duše jsme doufali, že se 
nám na vlastním hřišti podaří uhrát dobrý výsledek. Bo-
hužel soupeř byl proti a otevřel skóre. Další gól na sebe 
nenechal dlouho čekat. Špatně jsme rozehráli a 
z rychlého protiútoku inkasovali podruhé. Stačili jsme 
ještě upravit výsledek na 1:2. Následovala však chyba 
v obraně a soupeř nemilosrdně trestal. Prohrou 1:3 jsme 
nakonec nepřišli jenom o body, ale i o vedoucí postavení 
v tabulce. Doslova branková přestřelka se rozpoutala 
v Novosedlích. Místní béčko notně posílené o hráče z A 
týmu jsme v poločase přehráli 3:2. Domácí však nechtěli 
nic nechat náhodě a v druhé půli poslali do boje další 
áčkaře. Neustálé přetahování o vedení ukončil až závě-
rečný hvizd rozhodčího. Snažení obou družstev skončilo 
remízou 5:5. K dalšímu měření sil k nám přijeli hráči 
Charvatské Nové Vsi. Zpočátku měli navrch a ujali se ve-

dení 1:0. To bylo však všechno, co jsme jim dovolili. Po-
stupně jsme soupeře začali přehrávat a konečným ver-
diktem bylo vítězství 3:1. 

Svá první mistrovská utkání sehrálo také B mužstvo, 
které se po šesti letech vrací zpět na křepickou fotbalo-
vou scénu. Zařazeno bylo jako každý nováček do IV. tří-

dy, skupiny C. Jeho 
vedoucím je Roman 
Nečas. Založeno bylo 
hlavně jako podpora 
pro A tým. Mají také 
společné tréninky.  
V domácích zápasech 
bude hrát až po áčku. 

Křest nově se tvořícího 
družstva proběhl 
v Horních Bojanovicích. 
Hned v úvodu zápasu 
jsme z vytvořeného 
tlaku dokázali skóro-
vat. Protivník však dvě-
ma podařenými akce-
mi strhl vedení na svoji 
stranu. I když jsme do-
mácí sevřeli na jejich 
polovině další gól ne a 
ne padnout. Vysvobo-
zení přinesla až závě-
rečná čtvrthodinka. Po 
vstřelení vyrovnávací 

branky se to tam začalo bojanovickým konečně sypat. 
Závěrečný verdikt zněl 4:2 pro Křepice. Příliš se nám ne-
vyvedla premiéra na domácím hřišti proti Šitbořicím. 
Zpočátku jsme měli navrch. Šitbořičtí však postupně pře-
bírali iniciativu, kterou dokázali vyjádřit i brankově. Na-
konec jsme sehranějšímu soupeři podlehli 0:2. Husarský 
kousek se našim béčkařům povedl v dalším domácím 
střetnutí se Starovicemi. Po prvním poločase prohrávali 
1:3. Do druhé půle jako by však nastoupila dvě vyměně-
ná mužstva. Naši borci odsoudili svým nasazením staro-
vické do role statistů, kteří jen loví míč ze své sítě. Čtyři 
trefy do černého znamenaly obrat utkání a vítězství 5:3. 
Povzbuzeni předešlým úspěchem jsme více očekávali od 
dalšího měření sil v Kobylí. Domácí doposud neuhráli ani 
bod a zdáli se být snadnou kořistí. Přestože neustále do-
tahovali náš náskok, nakonec uhájili remízu 2:2. Zatím 
největší porážku 1:4 jsme museli překousnout na vlast-
ním trávníku od fotbalistů Kurdějova. Ti nás dokonale 
zaskočili a využili snad všech nováčkovských chyb našeho 
týmu. Rozhodnuto bylo prakticky po první polovině, ve 
které jsme podlehli 0:3. Ve zbytku střetnutí si již kurdě-
jovští pohlídali výsledek a nám povolili jen čestnou bran-
ku.  

Pro nedostatek dorostenců jsme byli nuceni je sloučit 
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do jednoho družstva. To mělo automaticky za následek 
sestup z krajského přeboru do I. třídy krajské soutěže, ve 
které byli zařazeni do skupiny B. Mistrovská utkání i tré-
ninky probíhají na hřišti ve Velkých Němčicích pod vede-
ním Radka Brychty a Davida Sedláčka.  

Dorostencům se v nové soutěži daří a od začátku se 
usadili v čele tabulky. Hned v prvním měření sil, které se 
odehrálo již v sobotu 10. srpna na hřišti Velkých Němčic, 
přehráli své vrstevníky z Horních Kounic 4:0. 
V Prosiměřicích vyhráli 2:1. Ve dvou domácích zápasech 
se nej-dříve rozešli smírně s Tasovicemi 2:2. Následně 
Pohořelice vyprovodili rozdílem 3:0. Z Novosedel si odvá-
želi plný počet bodů za vítězství 4:3. Na domácím hřišti si 
pak poradili s Dobšicemi 3:2. 

Po odehraných zápasech je postavení mužstev a 
dorostu následující: 

V sobotu 6. července jsme oslavili 80 let kopané 
v naší obci. K tomuto výročí nám přijeli pogratulovat 
předseda okresního fotbalového svazu Břeclav František 
Stejskal a křepický rodák, senátor Jan Hajda. Zavzpomí-
nat a pobavit se přišlo také mnoho hráčů „staré gardy“. 
Nečekaně hojná byla také účast z řad místních občanů. 
Svědčí o tom i fakt, že jsme během jednoho parného dne 
vyčepovali více piva než za celé hody. Děkujeme všem, 
kteří se oslav zúčastnili a podpořili nás v našem snažení. 

Výbor TJ děkuje také všem organizátorům i stárkům, 
kteří se podíleli na zdárném průběhu hodové zábavy. 
Poděkování patří rovněž panu starostovi, který nám 
umožnil pořádání hodů se stárky ročníku 1995, včetně 
zapůjčení sálu a tanečního parketu. Počasí se letos příliš 
nevydařilo. Přesto jsme se snažili, aby nezpůsobilo větší 
komplikace než je zdrávo. O to více nás mrzí názory ně-
kterých spoluobčanů, kteří nás označují za nenasyty, sna-
žící se ze všeho vytřískat co nejvíce peněz. Zároveň si 
myslíme, že našim stárkům zabezpečujeme až nadstan-
dardní podmínky, o kterých se jejich vrstevníkům 
v okolních vesnicích ani nesní. 

Za výbor TJ Jindřich Otřísal  
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Chovatelé poštovních holubů 

V tuto chvíli mají členové Základní organizace chova-
telů poštovních holubů Křepice (ZO CHPH Křepice) za 
sebou hlavní závodní sezónu, která začala 21. dubna 
2013 dvěma tréninky a pokračovala dvaceti závody vždy 
o víkendu. V každém z nich se chovatel snaží umístit co 
možná nejlépe a reprezentovat tak dobře nejen svou 
organizaci, ale i obec. 

Závodní sezónu započalo v ZO CHPH Křepice 14 závo-
dících členů a 3 chovatelé hostující z jiného okresu (Brno-
venkov). 

Z celkového počtu 74 závodících v rámci oblastního 
výcvikového střediska (OVS) se z našich členů nejlépe 
umístili: 

Urbánek Václav    5. místo 
Jasinek Jindřich    9. místo 
Citterbard Oldřich (V. Němčice)         17. místo 

Velkého úspěchu dosáhl svěřenec Václava Urbánka  
č.11-0175-285, který vyhrál 3x první místo v rámci závo-
dů OVS. Vrcholem letošní sezóny pro něho byl závod Ka-
tovický memoriál, kterého se účastnilo 1073 chovatelů 
z celé Moravy. Šampion pana Urbánka obsadil vynikající 
5. místo v konkurenci 24 434 závodících holubů. 

Závodní holubářská sezóna dobíhá koncem září tré-
ninky a závody holoubat. 

Milan Flajšingr 

Přehled nejlepších umístění našich holubů z jednotlivých závodů: 

ZÁVOD UMÍSTĚNÍ CHOVATEL POČET ZÁVODÍCÍCH HOLUBŮ 

Tábor 2 1. místo Urbánek V. 1904 

Slivenec 1 2. místo Citterbard O. 2043 

Tachov 1 1. místo Urbánek V. 2253 

Cheb 1. místo Urbánek V. 2124 

Slivenec 2. místo Dohnálek A. 2085 

Mayen 2. místo Flajšingr M. 524 

Tachov 3 2. místo Urbánek V. 1981 

Bentheim 2. místo Urbánek V. 343 

2.  A mužstvo                6  4  1  1      17 : 11      13 bodů 

4.  B mužstvo                5  2  1  2      12 : 13        7 bodů 

8.  dorost                       6  5  1  0      18 : 7        16 bodů 



Moje cesta po Novém Zélandu 

Marttiho jsem tedy nechal na letišti a vydal se sám 
autem na sever ostrova do Nelsonu. Zvažoval jsem, že si 
najdu práci na pár dnů, ale nakonec zvítězil pocit, že vy-
dělávání peněz není všechno a že budu radši pokračovat 
v relaxaci. Nelson je příjemné klidné město se spoustou 
umělců. Měl jsem 3 týdny do odletu, vylepil jsem si tedy 
na okno auta inzerát, že ho prodám. Po zkušenosti z Aus-
trálie jsem nechtěl být majitelem dalšího vraku, stojícího 
poblíž letiště kdesi na jižní polokouli. 

Po pár dnech se našli kupci, dva kluci z Dánska, kteří 
přiletěli před nedávnem. Koupili auto a pak zjistili, že 
nemá technickou kontrolu a opravy by byly moc drahé. 
Nabídli mi za něj 400 dolarů a k tomu zdarma jejich ko-
ráb – dlouhý a široký sedan Mitsubishi. Takový, jaké kři-
žují ve starých filmech americké bulváry. Pravděpodobně 
neměl tlumiče, neboť jsem se v něm houpal jak na moři, 
ale byl v kůži a pohodlný, ideální na pomalé vyhlídkové 
jízdy po pobřeží. Risknul jsem to a jel bez technické opět 
na západní pobřeží. Kamarádi tam vyráběli šperky z 
greenstone – zeleného nefritu, který se nalézá v těchto 
místech. Jeli jsme spolu do hor, kde jsem se seznámil s 
Holanďanem Lukem. Ten byl pořád bez peněz, tak jsem 
ho pár dnů svezl a pak ho zanechal osudu. Cestování už 
mě unavovalo, proto jsem se vydal do Christchurche, 
zabydlel se blízko pláže u mola, chodil do centra města 
hrát šachy na velkou šachovnici z dlažby, chodil číst do 
knihovny, seděl na pláži,  spával v autě a odpočíval tam 
týden před odletem. Našel se i kupec na moje auto, kte-
rý počkal do dne mého odletu, odvezl mně na letiště a 
dal mi za můj koráb bez technické kontroly  200 dolarů. 

Letěl jsem zpátky do Sydney, protože jsem měl ještě 
dva dny platné Australské vízum a doufal jsem, že mě 
pustí z letiště. Australští imigrační úředníci jsou drsní a 

pár lidí už nepustili,  když se jim nelíbili. Měl jsem ve 
squattu (pro případné budoucí zájemce o zajímavé, lev-
né, kosmopolitní ubytování v Sydney je to adresa: King 
street 679, vlaková stanice St. Peters, Sydney), kde jsem 
předtím bydlel, schovaný batoh se zbytečnými věcmi, 
které jsem nechtěl tahat na cestách. Zřejmě jsem na imi-
grační zapůsobil dobře, takže jsem si mohl jet pro věci a 
pár hodin strávit s kamarádem Peterem ze Slovenska, 
který na mě čekal s krabicí bílého vína na oslavu. Batoh 
na baráku stále byl, i pár známých tváří, většina obyvatel 
se už ale obměnila. Poseděli jsme, pokoštovali krabicové 
víno a já se zase odebral v doprovodu Petera na letiště. 
Měl jsem starou propadlou zpáteční letenku Praha - Syd-
ney – Praha.  Byla propadlá  už 5 měsíců. Kupoval jsem si 
totiž zpáteční, která mívá maximální platnost 1 rok a už 
to bylo 17 měsíců, co jsem ji kupoval. Šetřil jsem si tisíc 
dolarů pro případ, že mě nepustí do letadla. Naštěstí 
slečna u odbavení, když zjistila, že je v letadle dost vol-
ných míst a zřejmě když viděla zarostlého východoevro-
pana s batohem  s propadlou letenkou, s vízem končícím 
za dva dny a s vyhlídkou potíží pokud neodletím, nezkla-
mala a s australským „No worries mate“ (žádné obavy 
příteli), letenku akceptovala a pustila mě. Batoh se zby-
tečnostmi jsem u odbavení zatajil, protože měl  přes vá-
hový limit. Za takovou dobu na jižní polokouli jsem nasbí-
ral spoustu suvenýrů. Vzal jsem si tedy batoh  jako pří-
ruční do letadla a prošlo to. Ještě jsem byl celníky pode-
zírán z požití alkoholu před vstupem do odletového pro-
storu, ale to jsem též obhájil. 

Peter mi zamával, nastoupil jsem na palubu, sedl si 
dozadu vedle Angličana a letěl domů.  Těšil jsem se na 
rodinu, kamarády a na další cestu, až se doma pár měsí-
ců zregeneruji. 

Tomáš Strouhal 
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Křepice jako osada vznikly určitě v době raného slo-
vanského osídlování našich krajů. Stalo se tak dávno, 
ještě před příchodem slovanských věrozvěstů svatých 
Cyrila a Metoděje na Moravu. Lze proto uvěřiti zbožné 
pověsti, tradované v Křepicích od nepaměti, že totiž svatí 
bratři se na své hlasatelské pouti zastavili v naší osadě a 
to u studánky Svaté, pramen který jest užíván jako léčivá 
voda od nepaměti. 

O starobylosti osady svědčí také její jméno. Křepice 
jest staroslovanské pojmenování. Je to jméno vůdce 
osobní rodové. Povstalo od osobního staroslovanského 
jména vůdce, který toto místo osídlil. Jmenoval se Kře-
pec. Byla to osobnost silná, mocná, pevná. Jméno Křepec 

jest odvozeno od slova křepkij, které vystihovalo uvede-
né vlastnosti staroslovanského vůdce, který se svým ro-
dem osídlil toto místo. Slova krepkij se dosud užívá běž-
ně například v ruštině, kde znamená tolik jako pevný, 
mocný nebo silný. Pevnost po rusky jest kreposť, silný 
tabák je krepskij tabák. Ve staroslovanské modlitbě vzý-
vali naši předkové Boha slovy: Bože velikij, Bože křepkij. 
Osobní jméno od tohoto slova odvozené, totiž Křepec, 
bývalo v tehdejších dobách asi hodně oblíbené a bylo 
hodně používané. Svědčí o tom zápis, který zaznamená-
vá zprávu například o tom, že roku 1225 byl druhem pa-
na Lutolda z Lysenic také jakýsi Křepec. 

Po tomto svém vůdci se nazývali všichni příslušníci 
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jeho rodu Křepeci a toto pojmenování bývalo zachováno 
pak rodu i po jeho smrti, když rodového vůdcovství se 
ujímala osobnost jiná. Podle tohoto pojmenování rodu 
byla pak nazývána i osada. Když pak později následkem 
jazykových změn v jazyce bylo v českém znění měkké r 
pozměněno na ř, dostala osada jméno pomnožné Křepi-
ce. Tento způsob pojmenování slovanských osad nám 
ukazuje na nejstarší a prvotní osady, vzniklé při raném 
slovanském osídlování našich krajin. 

Když stařešina Křepec přivedl svůj rod do těchto míst, 
nenašel je bezlidná a pustá. Před příchodem jejich byla 
tato místa již osídlena. Bydlely zde germánské kmeny. 
Byl to rod Markomanů. Naši předkové si Markomany 
podrobili a během doby Markomané vyhynuli. Ale ani 
před příchodem Markomanů do těchto míst nebyla kraji-
na pustá. Před nimi po několik století sídlili v těchto kra-
jích bojovní Galové, národ, který přišel ze Západní Evro-
py. Tito našli při svém příchodu naše území osídleno ji-
ným národem a to lidmi nám neznámého původu a rasy. 

Není nám známo, jak početný byl rod Křepecův, když 
ho jeho stařešina k nám přivedl. Neusadil se na místech, 
kde sídlívali dřívější pravěcí usedlíci. Zvolili si místo pod 
svahem kopců, kde vytékal ze země pramen dobré pitné 
vody a kde i kromě něho bylo dostatek vody, potřebné 
pro jejich hospodářství. Neboť staří Slované nebyli již 
toulaví lovci nebo pastýři, nýbrž usedlí zemědělci, pěstu-
jící obilí a mající stádo skotu, ovcí a bravu a hejno drůbe-
že. Nebydleli v zemljankách nebo dokonce v obytných 
jámách, nýbrž si stavěli dovedně chýše ze dřeva, zrovna 
tak jako chlévy pro dobytek a drůbež, zrovna tak jako 
ostatní hospodářské budovy. 

Podle historických zpráv stalo se přistěhování  v 5. 
století po Kristu. Obyvatelé byli pohany a věřili 

v nesmrtelnost duše. Jejich pohanské pověry, kterých 
bylo mnoho, udržovaly se mezi našimi předky dlouho, ba 
některé pověry a zvyky se udržují až do dneška. Zákla-
dem jejich byla rodina, rod. Rodina žila pod vedením ot-
ce společně na společném majetku, který patřil celému 
rodu a nebyl dělen. Když se rod rozmnožil tak, že jim do-
savadní příbytky nestačily, stavěli vedle nich domy nové 
a tak během doby vznikaly vesnice, jejichž všichni přísluš-
níci byli členy jediné rodiny a tak utvořili rod. Když otec 
rodu zemřel, volili si všichni členové osiřelého rodu ná-
čelníka, jemuž říkali starosta nebo vladyka. Tento jim byl 
jako otec. Několik takových rodů tvořilo kmen a kmen si 
volil svého vojevůdce neboli lecha. Všem kmenům byl 
společným vůdcem kníže. 

V každém kmenovém území byl na dobu válečnou 
postaven kmenový hrad. V našem kraji byl takový hrad 
postaven v bažinatém kraji u Strachotína. Jeho rozsáh-
lost jest dosud viditelná.  

Zemědělský majetek rodů byl nezcizitelný a nepro-
dejný jednotlivcům. Během doby toto staroslovanské 
zřízení však se změnilo, když postupem doby mnoho 
kmenových vůdců zemřelo nebo bylo mocichtivými je-
dinci zahubeno. Tak se stávalo, že moc se soustřeďovala 
postupně v rukou menšího počtu jednotlivců a staroslo-
vanské společenské zřízení bylo pomalu oslabováno ve 
prospěch těchto silných osobností. Za obou Boleslavů 
byly již poměry úplně změněny. Zmizelo rodové společné 
vlastnictví zemědělské půdy, vše, co patřilo rodům, to 
všechno podle nového řádu patřilo knížeti. Nástupem 
Přemyslovců vznikl u nás feudální řád. 

Z Kroniky Ferdinanda Böhma vybrala kronikářka 
Jaroslava Dobrovolná  
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Mistrovství světa ve zpracování textu 

Od 13. do 19. července 2013 proběhl v  Gentu 49. 
kongres světové federace INTERSTENO a při něm také 
mistrovství světa ve 
zpracování textu. O 
předchozích úspě-
ších Petry Vintrlíko-
vé jsme už také ně-
kolikrát psali a i ten-
tokráte se jí podaři-
lo dosáhnout velmi 
dobrých výsledků. 

Zadání letošních 
soutěží bylo pod-
statně náročnější 
než v minulých le-
tech a mnozí závod-
níci nebyli i přes 

tvrdý  trénink a dlouhou přípravu úspěšní natolik, aby 
splnili  limity pro zařazení do výsledkové listiny. I přesto 
Petra dosáhla v korektuře textu opět až na medailové 
pozice a z Belgie si odváží stříbrnou medaili a titul Více-
mistryně světa. Podařilo se jí uspět i v dalších disciplí-
nách a v kombinaci se šesti úspěšnými disciplínami z cel-
kových sedmi  7. místo. 

Protože se Petra rozhodla tímto mistrovstvím světa 
ukončit svou kariéru, rozloučila se opravdu vynikajícím 
způsobem. 

Petro, gratulujeme k vynikajícím výsledkům po ce-
lou tvou „sportovní“ kariéru a děkujeme zároveň za 
vynikající reprezentaci obce Křepice. 

Redakční rada 



54. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva ze 
dne 12.6.2013 

Rada schválila: prodloužení pronájmu obecního bytu, 
žádosti o přidělení dlažby, zpracování projektové doku-
mentace na chodník  a na parkovací stání, odměny za 
třídění odpadů, smlouvu na montáž kazetového stropu 
ve Spolkovém domě. Rada zamítla žádost o prominutí 
penále za opožděné platby nájmu.  

55. schůze rady obce ze dne 9.7.2013 

Rada schválila: prodloužení pronájmu obecních bytů, 
rozpočtové opatření č. 3/2013. Rada vzala na vědomí 
oznámení o zahájení projednávání návrhu zadání změny 
č. 1 územního plánu Nikolčice. 

56. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva ze 
dne 24.7.2013 

Rada schválila: uzavření smlouvy na provedení výmě-
ny podlahové krytiny v knihovně, provedení vodovodní 
přípojky, vnitřní směrnice obce č. 1/2013 O účetnictví a  
č. 2/2013 Oběh účetních dokladů. 

57. schůze rady obce ze dne 15.8.2013 

Rada schválila: podání žádosti o zápis změny 

v údajích vedených v rejstříku škol – navýšení nejvyššího 
povoleného počtu dětí v mateřské škole z 52 na 56 dětí 
od 1.9.2013, rozpočtové opatření č. 4/2013. 

58. schůze rady obce ze dne 23.8.2013 

Rada schválila: vzdání se práva na odvolání proti  roz-
hodnutí KÚ JMK týkajícího se navýšení kapacity mateřské 
školy Křepice od 1.9.2013, zřízení parkovacího místa 
před domem a příspěvek na vybudování zajištění obecní 
cesty. 

59. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva ze 
dne 4.9.2013 

Rada schválila: žádosti o pronájmy kulturního sálu, 
vyjádření k přidělení licence na IDS firmě BORS Břeclav, 
záměry pronajmout obecní pozemky, účetní uzávěrku 
základní školy za rok 2012, smlouvu o poskytnutí dotace 
od JMK pro SDH, dodatek č. 1 smlouvy o dílo č. 020/2012 
na svoz komunálních odpadů, smlouvu provést stavbu 
chodníku na pozemku p.č. 2351/1  

Ing. Karel Koždoň 
místostarosta 
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Informace z knihovny 

Oznamuji Vám, že nad knihovnou byla opravena střecha, uvnitř byla položena nová podlaha a je vymalováno. 
V současnosti se řeší nákup nového vybavení nábytkem. 
Obracím se na čtenáře, aby ještě „chvíli“  s návštěvou  knihovny vydrželi. 
Nové knihy nakupujeme průběžně, budete mít připravený i nový výměnný fond  a upomínku za prázdniny nikdo z Vás  
neobdrží. 

Knihovnice 

Informace z obecního úřadu 

Přístup na odpadové stránky :  www.odpadykrepice.cz Koncovku „hy“ již neuvádět! 

POZVÁNKY 

Babské hody, se budou konat v sobotu 19. října 2013. 

Beseda se seniory se bude konat v sobotu 9. listopadu 2013 ve  14,00 hodin v kulturním sále. Opět zazní i písničky 
z operet.  Srdečně zveme všechny občany důchodového věku. 

Místní sociální služby 

Na  následujících stránkách uvádíme detailní informace o firmě Místní sociální služby o.p.s. Tato obecně prospěšná 
společnost je organizací poskytující široký rozsah služeb, které nabývají stále více na významu nejen pro starší občany, 
ale i pro ostatní občany, kteří potřebují řešit složité životní situace.  

Zpráva o činnosti rady ve 3. čtvrtletí roku 2013 

http://WWW.odpadykrepice.cz
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Obrazová kronika 

Vítání nových občánků Křepic Petra Vintrlíková na MS ve zpracování textu v Gentu 

Podzimní aktivity v ZŠ Křepice Podzimní aktivity v ZŠ Křepice 

Dětský den mateřského centra Klubíčko Mateřské centrum Klubíčko na Kuklíku 
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Výstava ovoce a zeleniny Výstava ovoce a zeleniny 

Tradiční cyrilometodějská pouť  

Obrazová kronika 

Tradiční cyrilometodějská pouť  

TJ Sokol slavil 80 let kopané v Křepicích TJ Sokol slavil 80 let kopané v Křepicích 
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